

Health, Safety & Environment Policy

سياسة الصحة , السلامة والبيئة

MIB is committed to working Safely and protecting Health of its employees and others that may be affected by our operations and also minimize impact of their activities on the Environment. We believe that all accidents are Preventable. MIB will strive for continuous Improvement of its HSE performance by the efficient Management of HSE System.

A approach to HSE management to be applied which shall:

1. Acceptance of direct individual to comply with HSE management system requirements.
2. Establish and maintain procedure for reporting, investigation, recording and analyzing accidents and incidents.
3. To encourage employees to work safely and empower them to stop work when the conditions and action are unsafe.
4. Set objectives and targets, measure and reporting HSE activities.
5. Adhering to company procedure of securing a safe work place.
6. Reduce potential long term liabilities.

The purpose of this HSE policy is:

1. Provide and maintain to ensure safe work place.
2. Prevent all incidents and accidents by implementing adequate control measures.
3. Protect the health and safety of our employees and other person associated with our activities.
4. Provide proper personal protective equipment and supervise their use.
5. To ensure substance are safe without any risk when being used or handled.

تلتزم مسقط الدولية للقرار العمل بأمان وبحماية موظفيها والآخرين الذين قد يتعرضون من أنشطتنا والتقليل من الانشطة التي قد تتعرض لها البيئة. نحن نؤمن بأن جميع الحوادث يمكن الوقاية منها. وسوف نسعى جاهدين من أجل التحسين المستمر لأداء الصحة , السلامة والبيئة من خلال كفاءة إدارة الصحة , السلامة والبيئة .

هناك نهج متبع لإدارة الصحة , السلامة والبيئة. فيما يلي البعض منها :-

- ❖ قبول الفرد بالامتثال لمتطلبات إدارة الصحة والسلامة.
- ❖ إنشاء والحفاظ على إجراءات التحقيق وتقديم التقارير وتسجيل وتحليل الحوادث والأحداث.
- ❖ تشجيع الموظفين على العمل بأمان وتمكينهم من توقيف العمل عندما تكون الشروط والإجراءات غير آمنة.
- ❖ تحديد المقاصد والأهداف , قياس وإبلاغ أنشطة الصحة , السلامة والبيئة.
- ❖ إلتزام الشركة بإجراء و تأمين مكان آمن للعمل بدون أي مخاطر.
- ❖ خفض محتمل الإلتزامات على المدى الطويل.

الغرض من سياسة الصحة , السلامة والبيئة هو :-

- ❖ توفير وصيانة لضمان سلامة مكان العمل .
- ❖ منع جميع الحوادث من خلال تنفيذ تدابير الوقاية الكافية
- ❖ حماية صحة وسلامة موظفينا والآخرين الذين يرتبطون مع أنشطتنا
- ❖ توفير معدات الوقاية الشخصية المناسبة والإشراف على إستخدامها
- ❖ يجب ضمان المواد آمنة بدون أي مخاطر عندما يتم إستخدامها أو التعامل معها .

AHMED AL-SHANFARI

Managing Director

